

11月24日广州ielts考试 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/5/2021\\_2022\\_11\\_E6\\_9C\\_8824\\_E6\\_97\\_A5\\_c4\\_5569.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/5/2021_2022_11_E6_9C_8824_E6_97_A5_c4_5569.htm) lding 前六个matching中的分

类classification题 ABCDE 分别代表五个不同人或机构的观点，下面列举六个观点让你配到ABCDE上去，有个别题花时间，但不难 中间两个句子填空 no more than 3 words 分别填the

United States , a new building 最后四个Yes no not given 好象是1 yes 2 false 1 not given 吧 写作版本 76 task 1 大致意思为your car is

hired from a company and when u are driving in holiday,theres a small accident on it,you will have to write a report to the company to

explain it you need to explain the following statement 1、 when and where you hired it 2、 describe how the accident happened 3、 what

kind of action did you have after the accident you do NOT to use your own address write about 150 words task 2 大致意思为Fashion

is difficult to follow,some people say fashion is just for selling clothes, we should not follow it and we should dress what we like and feel comfortable in it Agree or disagree? use any relevant example to

support ur idea. write 250 words 口语抽到topic 70 Cafe or restaurant describe your favourite cafe or resaurant,where it is and

what does it like Why you like it what kind of people go there?

further discussion talk about 1、 fastfood和traditional food 的区别

2、 人们对于fastfood的态度 3、 对中国传统食品的冲击 4、 现代

快餐工业技术将来发展的问题何在 ok,这就是我参加雅思考试的一点心得，希望与各位将要参加考试的同学分享。

100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

